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Datum 

      

 

19 februari 2020 

 

Steller vragen 

 

Paul ‘t Lam 

Onderwerp 

      

 

Vervroegde evaluatie aanpak Schoolstraat 

Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden: 

      

 
Eind januari 2020 lazen wij in de lokale pers dat het College voornemens is om de evaluatie van 
de aanpak van het fietsvrij maken van de Schoolstraat te vervroegen. 
 
1. Klopt het dat het College de volledige evaluatie van het fietsvrij maken van de Schoolstraat 

al op korte termijn wil starten? Zo ja, waarom wordt deze evaluatie eerder gepland? 
2. Vervangt de voorgenomen evaluatie de evaluatie die 1 jaar na het fietsvrij maken van de 

Schoolstraat was gepland? Zo ja, vindt het College dat het resultaat van het fietsvrij maken 
van de Schoolstraat dan een eerlijke evaluatie heeft gekregen? 

3. Is het College van mening dat de aanpak van het fietsvrij maken van de Schoolstraat 
volledig is voltooid? Zo nee, wat ontbreekt er nog? 

4. Is het College van mening dat de uitvoering van het fietsvrij maken van de Schoolstraat naar 
tevredenheid is gegaan? Zo nee, wat heeft er dan ontbroken? 

 

      

      

      

      

      

      

 

 

   

 

 

 

 

* Aangeven wat van toepassing is. 

 

 

Toelichting (indien nodig): 

 

 

 

 


